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C > Arribar al número 100 d'una publicació com la nostra, que cada 
setmana treu el cap al carrer, no és gens fàcil, i no ho és per molts 
aspectes. 
D'una altra banda perqué es fa més per vocació voluntarista, per 
servei, més que per cap altra cosa, d'altra perqué normalment i en 
anar a contracorrent de la doctrina oficial que s'imparteix des-de les 
actuals trones hi ha molta, ma~a gent que ens mira de reüll. 

Per un altre cantó, opinar de gent i fets implica moltes vegades posarte 
aquesta gent en contra pel simple fet de donar una opinió sincera i lícita, i 
moltes vegades hi ha amics teus que aprecies. Som concients de que LO FULL 
encara podria ser millor, però és com és i gràcies, i en aquest senti~ cal dir 
que mai hem tancat la porta a ningü que vulgués escriure o dibuixar alguna 
cosa, si de cas la porta se la tanca un mateix en no atrevir-se a dir allò que pensa 
i que té dret a dir, i en aquest sentit a Ulldecona estem vivint la democràcia 
de la temor, de la temor a la represàlia pel simple fet de manifestar opnions, 
qui ho havia de dir ! ! ! 

LO FULL té moltes vessants, informativa, d'opinió, crítica, però ja s'hauria 
mort fa temps si no fos pels lectors, els seus autèntics protagonistes, lectors 
a casa, al bar, al Pub, a la perruqueria, etc., lectors que en moments de crisi 
ens han esperonat a seguir, i avui cal donar-vos les gràcies. 

Hi ha un darrer aspecte que voldríem comentar avui: és molt difícil escriure 
cada setmana i quedar bé amb tothom, normalment sempre s'emprenya algu 
i nosaltres no volem quedar bé amb tothom, senzillament informem i opinem 
i en aquest sentit a vegades ens dol haver de criticar persones o institucions 
que voldriem que funcionessin d'una altra manera, però així és el joc 
democràtic entés correctament. 

Per acabar, dir-vos que LO FULL seguirà és clar, almenys per veure uns 
altres estils, unes altres formes de dir i fer les coses, i sobretot informar un dia 
no molt llunyà, potser menys de dos anys, de que a Ulldecona les coses 
d'Ulldecona ja es tornen a decidir entre tots els interessats. 

Que vostés ho vegin, i nosaltres ho poguem contar. Enhorabona pel 
FULL, lectors. Gràcies. 

Marta Cid 
d'Amposta 

CAP DE LLISTA 
d'E.R.C. 

per Tarragona 

ULLDECONA 
26-10-89 
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Josep 
Lluïs 
Millàn 

CANDIDAT AL 
SENAT 

per E.R.C. 

EL ci~t_E~o~~~~~CAL 
SUBVENCIONARA 

PROVICIONALMENT 
LA GUARDERIA 

Una representació de mares afectades es va 
entrevistar amb Joan Roig, President del Consell 
Comarcal del Montsià, qui un cop assabentat de 
la situació va prometre subvencionar el cost d'una 
instal.lació provisional, mentrestant no s'adopte 
una solució definitiva. 

Segons ens han informat s'està acondicionant un 
local al carrer Sant Vicent, que evitarà d'una 
vegada que els xiquets hagin d'estar al carrer. 
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Tenim previst efectuar una petita -
festa de celebració pel número 100 del 
FULL, a la que com és natural convidem 
en primer lloc a tots els subscriptors. En 
aquest moment no està decidit encara el 
dia i lloc, que oportunament us comuni
carem, però si que hi haurà com se sol dir 
xampany i pastes per a tots. 

També cal dir que aquest número 
inclou també l'informació que havía de 
publicar el número 99 la passada setma
na, i que per tant podríem dir que és el 99-

-100, i és que tenint en compte el col.lapse 
de correspondència que hi ha a Correus 
aquestos dies, que s'afegeix a baixes de 
personal, vàrem decidir fer-ho així per
qué els números 99i100 haguessin sortit 
la mateisa setmana i amb poc temps de 
distància. 

Indicar també que la nit de les elec
cións ens comprometem a fer una edició 
extra del FULL en plà senzill però amb 
tots els resultats que hàgim pogut arre
plegar, a més a més de comentaris, inci
dències, etc. de la jornada electoral, i que 
podreu llegir a l'endemà dilluns dia 30. 

Fa poc, abans de Festes Quinquenals, 
vàrem fer una proposta en el sentit de 
que l'Ajuntament dediqués un carrer a 
Paco el Moreno, que havia mort feia 
aproximadament un any. De moment no 
en sabem res del ressò que aquesta pro
posta hagi tingut, però com pensem que 
la persona s'ho merix, que també els 
treballadors honrats poden tenir carrers 
dedi,cats, pensem fer una carta a l' Ajun
tament en us del Reglament Orgànic 
Municipal, propossant que l'Ajuntament 
dedique un carrer a Francesc 1\fuñoz 
Simó "el Moreno". Ens basem en que 
l'altruisme d'aquest home treballador, 
tot allò que ha fet per l'actual Ajunta
ment al llarg dels darrers anys, es merei
xen un reconeixement públic, i tant se val 
que la proposta la faci l'Esquerra, pen
sem que el que compta són els fets, i els 
fets, els actuals responsables municipals 
els saben molt bé. Ulldecona té un deute 
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PARLA L'ESQUE 

amb "el Moreno", i si més no, aquesta és 
una forma de començar-li a agraïr tantes 
i tantes actuacions desinteressades. 

LA CAMPANYA ELECTORAL D'ERC 
Disabte a la nit varem fer el nostre 

miting a l'Orfeo davant unes 100 perso
nes que van escoltar atentament les in
tervencions dels nostres candidats Josep 
Lluís Millan al Senat, i Marta Cid cap de 
llista al Congrés. 

Naturalment l'acte va comptar amb 
l'escenografia més senzilla possible, 
sense efectes especials ni coreografia, ni 
llumetes que s'encenen i s'apaguen, 
tampoc grans eslogans, músiques, etc., 
que contribueixen a diluir el missatge 
que ve després. 

Es va explicar amb serietat, amb rigor 
diriem, quina era la visió d'ERC, quin era 
el problema de l'Esquerra, i sobretot es 
va invitat a la reflexió i a anar a votar. 
P~nsem que ERC millorarà els resultats 
arreu de Catalunya i Ulldecona no en 
serà una excepció, almenys hi ha indicis 
fiables en aquest sentit. 

També cal explicar una cosa. La vota
ció al Congrés es fa amb llista tancada, és 
a dir, votem un partit, tota la llista d'a
quest partit. En canvi al Senat, poden ser 
tres partits diferents, fent una creu al 
costat del nom, no fent ratlles per da
munt d'aquest. És a dir al Senat es vota 
persones, per això la papereta es gran i 
allí figuren tores les candidatures, d'en
tre les que heu d'escollir els tres noms 
que més us agraden. 

JOSEP LLUÍS MILLAN 
EN CAMPANYA 

Apart de la campanya aquí a Ulldeco
na, cal dir que el nostre candidat local al 
Senat ha participat activament en la 
campanya d'ERC en altres poblacions. 

Fins ara concretament a: SALOMÓ, 
EL CATLLAR, GANDESA, ARNES, 
GODALL, EL PERELLÓ, RASQUE
RA, apart d'aquí a Ulldecona aquest 

XVICAMPAMENTCATALÀ 
DE MUNTANYA 

Organitzat pel Centre Excursionista i patroci
nat per la Federació d'Entitats Excursionistes 
tindrà lloc els propers dies 4 i 5 de novembre. 
Coi.labora l'Ajuntament i sobretot Joan Nadal, 
propietari de la zona i Director de Ràdio 5 a Ull
decona. Per a més infom1ació us podeu adreçar al 
Centre Excursionista, però creiem que és una 
magnífica ocasió per conèixer una mica més el 
nostre Montsià i aprendre a estimar-lo i respectar
lo. Sens dubte els fruits d'aquest XVI Campament 
Català de Muntanya, anb gent vinguda d'arreu de 
les nostres terres, seran ben profitosos. 

NOVA ONA DE ROBATORIS 
Feia bastant de temps que estàvem tranquils, 

dissabte passat. Queden encara els actes 
de la darrera setmana a LA GALERA, 
PAÜLS, ALCANAR, SANTA BÀR
BARA i AMPOSTA, apart d'algun més 
no acabat de concretar encara. 

49 ANIVERSARI DE 
L'AFUSELLAMENT DEL 
PRESIDENT COMPANYS 

El 15 d'octubre ha fet 49 anys de l'afu
sellament del President de la Generalitat 
de Catalunya Lluís Companys i Jover, pel 
règim franquista. 

Independentment del judici que pot 
mereixer als diversos sectors socials la 
seua actuació al capdavant de la Genera
litat en hores tan amargues i dificils per 
a les que calia un gran temple i esforç (la 
guerra civil), la seua injusta però heroica 
mort ens merix tots els respectes del 
món. 

Lluís Companys va morir senzilla
ment per ser el President de la Genera
litat de Catalunya democràticament ele
git pel poble, i és l'únic cas en l'història 
contemporànea europea en que s'afuse
lla un president democràticament elegit, 
i damunt amb l'acusació de rebel.lió mi
litar, i precisament per aquells que foren 
els que es rebel.laren contra el règim re
publicà democràticament constituït. 

Per aquest motiu i davant d'aquesta 
injusticia, ESQUERRA REPUBLICA
NA ademés de retre l'homenatge habi
tual de cada 15 d'octubre, vol demanar 
una vegada més la revisió del procés a 
Lluís Companys i la rehabilitació pública 
de la seua figura, una revisió i rehabilita
ció a la que fan orelles sordes les institu
cions catalanes i el govern central. 
Creiem que és de justicia rehabilitar algú 
l'únic delicte del qual fou ser President 
de Catalunya democràticament elegit, i 
per això va morir. A més a més, recolzem 
totalment la iniciativa que està comen
çant a prendre cos de posar el seu nom a 
l'actual Estadi Olímpic de Montjuïc, lloc 
on va morir fa 49 anys. 

però darrerament i sembla que coincidint an1b cl 
final de la temporada turística, els amics de lo dels 
altres, han emprés la campanya d'hivern i han 
començat a assolar els pobles de més a l'interior 
com el nostre. Han estat varies els establiments 
visitats i d'entre ells el d'ENRIC CALDUCH que 
ja ha estat assaltat vàries vegades, tot i estar tan 
cèntric. Cal que les nostres autoritats i forces 
d'ordre públic disposen les mesures necessàries 
per a prevenir primer i vigilar com cal després, 

"LO FULL". Edita: Esquerra Republicana de Catalunya. 
Ulldecona. O. L. T·l.581·87, 
C/ Major, 140, 2on. Ap. Coireus, 54 

tcJ Gròfiquer Co1tellò ·Sant Carles de la Ràpi1a 
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CADASTRE DE RÚSTICA 
Tota !'informació referent a l'Ajunta

ment queda una mica eclipsada en 
aquestos moments per les eleccions. De 
tota manera la vida municipal segueis el 
seu curs, i hi ha aspectes que voldríem 
comentar aquesta setmana. 

Us oferim el nou Cadastre de Rústica 
amb les valoracions que s'han donat a les 
diferents terres i conreus. Com veureu, 

ELS CONTENIDORS 
SÓN PETITS 

Ho diguerem al seu moment i cal 
tornar-ho a repetir. La majoria de conte
nidors· no poden contenir. És normal 
veure les bosses de basura escampades 
per terra amb tot el que això implica, i és 
que la majoria de vegades· la basura 
produïda supera la capacitat del conteni
dor. Això tan fàcil de veure és així a molts 
de carrers, potser als menys habitats no 
passa, però ja és un autèntic problema. 
No res, només recordar-ho. 

A CARNAVAL FARÀ FRESCA 
Si d'aquí al febrer no s'aconssegueix 

tancar el Pavelló, la cosa pot ser seriosa. 
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la valoració és per Ha., és a dir que heu 
de muliiplicar la superfície de les vostres 
finques ( l Ha= 10.000 m i 4,5 jornals) pel 
preu que s'ha posat, per obtenir així el 
vostre líquid imposable per cada finca. 

Sobre aquest líquid imposable, l'A
juntament aplicarà un% a determinar, a 
aprovar encara en aquestos moments, i 
així tindreu allò que a partir de l'any 90 
pagareu per la vostra terra. 

Com s'ha pogut comprovar ara a Sant 
Lluc, és difícil fer-hi ball amb la serena 
que cau, i això que no plovia!!! La cosa 
està difícil perquè si s'ha de tancar tot, val 
peles que s'hauràn de pagar novament 
amb préstecAquesta serà ens temem, la 
qüestió més calenta de l'hivern que 
començarà, però tranquils que a Carna
val tot resolt. Com sigui. Ja ens apanya
rem. 

QUÈ PASSA AMB ELS 
CURSOS DE CATALÀ? 

Hi ha gent que està una mica mosca. 
Resulta que els cursos són gratuïts i 
pagats per la Generalitat que envia les 
peles per als professors, mentre que 
l'Ajuntament posa normalment els lo-

cals.Però per afer activitats complemen
tàries, la Generalitat aconsella que els 
alumnes paguen una petita matrícula 
que sembla ser oscil.lava entre les 1.500 
i 5.000 ptes. Fins ara s'havia posat lo 
mínim, que la gent havia pagat, però no 
s'ha fet mai cap activitat complementària 
per als alumnes, ni aquestos han rebut 
mai cap explicació d'on han anat a parar 
els diners recaptats. Aquest any, la matrí
cula és la màxima, 5.000 ptes., també per 
a fer activitats que revertiran en els alum
nes, i això de posar 5.000 ptes. ha deixat 
una mica mosca al personal que no ho 
veu clar, i ho considera gairebé com una 
represàlia per haver intentat fer averi
guacions amb les matrícules d'anys ante
riors. 

Ja sabem que no serveix de res, que 
ningú informarà, però tal com ens ho han 
contat ho expliquem, i ademés en una 
altra ocasió ja en vàrem parlar també, 
sense que s'aclarís res. Potser si les coses 
es fessin bé i s'expliquessin ademés a la 
gent afectada, ens estalviaríem de sortir 
al FULL, no trobeu? 

ELS CAMINS VEÏNALS 
Si normalment ja ens queixavem de 

que estaven malament, amb les pluges 
abundants que hi ha hagut darrerament, 
hi ha camins que s'han convertit en au
tèntics barrancs, i pels que et jugues el 
vehicle que portes. 

Com recordareu, l'arranjament de ca
mins és ara competència de l'Ajunta
ment en haver-li traspassat la Càmara 
Agrària a principis d'aquest any. L'Ajun
tament va posar llavors una taxa per 
aquest fí, cobrant el 25% del líquid, la 
qual cosa segons els càlculs li representa
ria una recaptació de 6.000.000 de ptes. 
aproximadament. De moment només 
s'ha ~rranjat el Camí de L'Olivar, amb 
subvenció de la Diputació i sense que 
com tantes altres coses s'hagi informat 
dels números reals que ha costat, però 
que ni de bon tros arriben als 6.000.000 a 
recaptar. 

Pregunta: no es pot fer un pla especial 
per arranjar camins? Asfaltant els més 
grans, amb ajudes de qui calgui, i deixant 
bé els més petits fins que sigui possible 
asfaltar-los tots. Ja existeix aquest pla? 
Si es recapten diners per un servei, lo més 
normal és que es faci, i que es faci bé. 
Parlem perqué no tenim noticia de que 
s'haguí fet res en aquest sentit. Agrairem 
qualsevol informació sobre el tema, però 
volem camins decents, no barrancs. 

_. _____ L_ 
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JOSEP LLUÍS 
MILLAN 

CANDIDAT AL SENAT 

Perqué~t'has presentat a aquestes elec~ 

cions? 

Si estàs posat en política a vegades et trobes 
an1b aquestos con1pron1isos. Personaln1ent ni 'ha 
representat una feina immensa feta an1b il.lusió, i 
amoral "arte'~ però m'agrada i crec que és bó que 
gent d'Ulldecona vagi endavan~ va bé que hi hagi 
diversos camps oberts i de diferents ideologies. 

Que busca l'Esquerra a Madrid? 

Representar un sector del poble català que fins 
ara no ha tingut veu, des-de el 86 no ha tingut veu. 
Ni el PSC amb la seva supeditació al PSOE, ni 
CiU an1b les seves indecisions han deixat clar al 
Congrés que Catalunya necessita un n1arc nzés 
aniple del que té, que això no marxa, i cal dir-ho, 
que ho comencen a sentir, que coneguen la realitat 
que ara volen ignorar, la Constitució ens encotilla 
i l'Estatut,printet cont era al néixer, l'han convertit 
gairebé antb lletra ntorta antb tant de recurs, etc. 

Quines perspectives leniu de sortir? 

Si ens basen1 en les enquestes fiables, algunes 
de les que han sortit i les que tenen els bancs i caixes 
quan vas a den1anar diners per a la can1panya, 
treure m un diputat per Barcelona, quan ara no en 
teníen1 cap, i això ja serà una victòria per un partit 
petitcon1 el nostre que anava de baixa.En el decurs 
dels dos anys da"ers tomem a anar an1unt, i la 
prova és que supereni resultats anteriors, inc!Us 
a qui a la circun1scripcióde Ta"agona obtenint els 
resultats més alts, això segons les enquestes. 

Que destacaries del vostre progran1a, quins 
punts com a més importants? 

Canviar els niares legals actuals, Constitució i 
Estatut, que ens pem1eti arribar a /'autodetem1ina
ció i a la independència si així ho vol el poble ca
talà, sen1pre per la via democràtica, sense cap 
n1enade violència, i poc a poc, gradualn1ent iantb 
els passos que calgui. No tenint pressa, però saben1 
on anent i cont vo/e1n anar-hi. 

Tan1bé l'apanat eco11òn1ic és important, hen1 
de poder dirigir la nostra econoniia,planificar-la, 
canviar el finançan1ent actual en que l'Estat re
capta i ens dona el que vol. Nosaltres volem el que 
renen els Bascos, que recapten i després de satisfer 
les seues necessitats paguen a Madrid, i si ho tenen 
ells perqué no nosaltres? 

En l'estalvi, volent que aquest es que.di a Cata
lunya, no pot ser que de cada 100 pts., 70 se les 
quedin a Madrid per al deute públic de l'Estat i les 
enipreses del sector públic. Aquesta proporció s'ha 

m 

de canviar i els diners s'han de quedar aqui per 
benefici de qui els sua i guanya. LaGeneralitat també 
ha de tenir el seu deute públic per apoder fermés coses 
que no pas ara, que ens envien els diners d'allà i a 
sobre ens diuen en que els hem de gastar. 

I d'allres punts? 

El control de l'ordre públic per part de la Genera
litat, que hi hagi una provin cia única antb la supres
sió d'un grapat d'administracions que ens costen molt 
cares i ens fan nosa. Que la Justícia també estigue en 
mans de la Generalitat, que les pensions s'equiparen 
al salari mínim interprofessional, cosa que el PSOE 
va dir i no ha fet, que la mili sigui voluntària, curta i 
a casa, com ja deia l'Estatut de NUria a l'any 31, etc. 

També pensem que Ja Generalitat hauria de 
representar Catalunya a Europa directament i decidir 
allò que ens afecta, perqué per ex,en1ple vàrem dir no 
a l'OTAN els catalans i qué?, doncs a dins. Ara no hi 
seriem. 

l de l'agricultura, el món del treball.- Sempre 
parleu de l'història i els drets nacionals, però i la 
gent que viu a Catalunya? 

Nosaltres volem el benestar de tota la gent que viu 
aqui, dels que hi han viscut sen1pre i dels que hi han 
vingut a viure des-de fora. L 'ideari de l'Esquerra, 
radical en Ja qiiestió nacional, ho és també en la 
defensa dels drets individuals de la gent. No és 
possible, no entenent de cap manera una Catalunya 
lliure política, econòmicament, etc., si la gent que hi 
viu no és feliç. De qué setVeix tenir poder polftic propi, 
si el nostre poble està oprin1it socialnzent, laboral
me11t, etc. Una cosa va lligada a l'altra, i des-de una 
perspectiva d 'esque"ª nacionalista són inseparables. 
La gent que ha vingut de fora, avui ja e11tén que si 
nosaltres estem bé ells tan1bé ho estaran, que aquí no 
hi ha discriminacions, i la gent s'integra, i aquí a 
Ulldecona això es ben clar, en tot cas les discriniina
cions les fa el govern central quan ens nega colers i 
posa recursos, llavors també perjudica als vinguts 
d'altres terres, i potser més que a ningú. 

En Agricultura defef}Sent la renegociació del 
Tractat d'Ad/lesió al Mercat Comú que tant de nial 
ens fa, i una serie de niesures tendents a afavorir al 
pag és, avui el pare111 pobre de Ja nostra societat, me
sures de fina11çan1ent, d'in f omiació, f om1ació i sobre~ 
tot d'orga11irzació del sector per a poder con1petir an1b 
els temps que vene11. Nosaltres dien1 que els pagesos i 
els treballadors en general, assalariats, autònonis, 
etc., han estat els nie11ys beneficiats d'una política de 
creixenient que ha be11eficiat als de sempre i que no ha 
portat el benesrar social a una gran ntajoria, per això 
va haber-hi una vaga general, i això s'ha d'acabar, 
creixement si, però repartint el pastis. 

l dels impostos? 

Mira, de cada 100 peles quepaguen1 només ens en 
tonien 40, que et senibla?Cada vegada n'hi ha mes 
d'in1postos, però els setveis no milloren en Ja mateixa 
proporció. L 'Estat recapta i recapta però no dona 
sen,eis. Con1 a ex,emple et diré que el Ministeri de 
Defensa te nies pressupost que Ja Generalitat, aixi es 
clar que no aneni enlloc. Per a que tanta Defensa si 
no setviria de res. Mes valdria 1nillorar el setVeis i 
destinar nies diners a la gent, que totlwni tingués allò 
necessari per viure dignan1e11t. 

l quin balanç feu de l'acció del P.S.O.E.? 

Honie, dir que tot ho han fet malament no es 
veritat, i s'ha de dir que han fettan1bé n1oltescoses ben 

fetes. El que passa es que els preus que s'han pagat 
a vegades han estat alts. El Mercat Comú ha costat 
molt car als pagesos i ramaders, està costant molt 
car, deien que no a l'OTAN i ens hihan ficat a dins 
(amb la despesa que això costa) el creixement 
econòn1ic es real, però com deia abans no ha anat 
para. l el al benestar social,ja que les multinacionals, 
la gran banca i el gran capital s'han folrat, però la 
masa de la gent, vivim millor? Autonòmicament 
parlant, un desastre, recursos i recursos i molta 
incomprensió, el cas de TV3 al Pais Valencià ara 
mateix n'es un ex,emple, enfi, això només així a 
simple vista, i ho lamento perqué molta gent pensa
vem al 82 que /'endarreriment secular d'Espanya 
podria començar a resoldre's, i no ha estat així del 
tot. 

Bé, tenim un Alcalde Diputat, i repeteix, fem 
balanç? 

Ja ho sabia que n1 'Jw preguntaries això, vas estar 
al nostre n1iting no? Bé, con1 vaig dir al míting, Ja 
tasca de Jaume cal dividir-la en dos apartats ben 
clars. D 'una banda laseua tasca com a integrant del 
seu grup, el P.S.O.E., on no dubto que ha treballat 
molt bé, els exigeixen i ell ha participat en l'elabora
ció de Lleis importants, Ja de Bases deRégint local, 
la d'Hisendes Locals, etc., però en l'altre apartat en 
el que fa referència al fet de que era el representant 
d'una circumscripció determinada, elegit pels seus 
habitants, que coneix 1110/t directament la proble
màtica de les nostres comarques, pobles, etc., el 
balanç ha de ser forçosament negatiu perqué jo per
sona/ nien t ignoro que hagi fet res, i si hagues fet 
moltes coses i positives, ell n1ateixs'en hagués enca
"egat d'esbon1bar-les, i no ho ha fet. En aquestos 
anys han passat nio/tes coses, i Ja nostra problen1à
tica es greu anzolts nivells, nuclears, d'aigua, d'agri
cultura, etc., i ell d'això res de res. Ha estat un bon 
represeniant del poder, del seu partit a la nostra 
zona, un divulgador de la versió oficial en cada mo
ment concret, però no lla estat ni de bo11 trós un bon 
representant dels seus votants, de tots. Dit així, 
pública i sinceran1ent i consti que m'agradaria que 
fos d'utta altra manera, perqué ha tingut i tindrà 
ocasió de fer ni oltes coses bones, i es llàstima, potser 
que la cosa canvii; però de nionient el balanç jo el 
veig així. 

Tens possibilitats de sortir? 

Ho nie es molt difícil, per no dir impossible. Però 
tinc /'esperança que nio/ta gent d'Ulldecona em 
votarà,.lo contrari potser decepcionaria una mica, 
pensa que la llista del Senat es Oberta, i que en 
aquets con1 qui diu, als ulldeconencs se'ls ofereix la 
possiblitat de votar a una persona del seu poble, in
dependentment de que estiguen d'acord anib algu
nes o moltes de les meues idees. La gent sap qui soc, 
com penso, mai m'he amagat de fer-lw públic, i que 
si mai algú m'ha necessitat n1'ha trobat, indepen
denment de a qui votava. 

Jo voldria animar a la gent a anar a votar sobre
tot, es un dret i un deure, i si els que estan no 
t'agraden, sencillan1ent fes un canvi, no et queixes i 
prou. El 29 voteu, a qui mes us agrade, però voteu. 
llògican1ent tinc que acabarden1anat el vot per ES
QUERRA REPUBUCANA i per mi mateix. Grà
cies. 

Moltes gràcies a Josep-Lluis Millàn per les 
seues paraules, i molta sort el dia 29. 

LLUIS ESQUERRÀ 
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15 DE LES MOLTES RAONS PER VOTAR ER C 
1.- Transformació de l'Estat fins a la plena sobirania de Catalunya 

per la via democràtica. Reforma constitucional i Dret a l'Autodeter
minació. 

sional dels traficants. Plans de rehabilitació per a tots els drogadictes. 

2.- Més poder per Catalunya. Reforma de l'Estatut. Concert 
econòmic. Província Única i descentralització territorial. Com
petències exclusives d'ordre públic i justícia. 

10.- Per un ensenyament digne.una sanitat a J' abast de tothom, 
per unes pensions suficieilts, per una cobertura econòmica per als que 
no tenen res. Per una igualtat total e;ntre home 1 dona. Per una llei an
tidiscriminatòria. J?er una atenció especial a les minories marginades. 

3.-Per l'aprofundiment de la democràcia. La democràcia ha de 
generar participació i no desencís i absentisme. Nova llei electoral 
perque és inadmissible que un diputat per Barcelona necessiti obtenir 
més vots que un per Sòria, per exemple. Llistes obertes i proporciona
lilat. 

11.- Per la salvaguarda del· dret a la intimitat. No a .la fitxa policial 
gue suposa el D.N.l. Perquè la mili deíxi de ser un problema personal, 
laboral, fariiiliar .... la solució no és un exèrcit de me.r(.;enans. Suport a 
l'objecció de consciència (prestació social substitutòria, insubmissió). 
Referèndum vinculant i, mentrestant, que el servei militar sigui volun
tari, curt i a casa. 

12.- Per la potenciació de l'agricultura. Per un nou pacte amb 4.-Perquè la nonnalització lingüistica també la pagui l'Estat, 
d'acord amb l'article 3.3 de la Constitució. EI català al Congrés i al 
Senat. .. 

5.- Perquè la Generalitat administri els impostos dels catalans. 
Perquè els estalvis dels catalans es quedin a Catalunya i serveixin per 
finançar el nostre TGV, un bon servei de telèfons i correus, més 
serveis públics i més eficients, i la gratuïtat de les autopistes. 

la CEE, que no porti a l"a misèria els agricultors i els ramaders. Per una 
indústria competitiva, amb capacirat d_e resistí r la· golafreria de le.!. 
multinacionals, contra l'especulació immobiliarla i a favor de Ja 
vivenda social. Per la salvaguarda del comerç petit i familiar. Per un 
pla de reconversió del sector turístic. 

6.- Per a disposar d'un Codi Ecològic des de la perspectiva 
13.- Perquè s'impulsi el reequilibrament del territori. Que totes 

les comarques tinguin accés a la Cultura, a la Sanitat, a l'Ensen
yament, a la Feina, al Lleure. Que disposin de bones comunicacions i 
de les mateixes facilitats que compoit'a la comfortabilitat urbana. 

de qui contamina, paga i a més a més, elimina el focus contaminant. 
7.- Per un impost sobre la renda no discriminador. Claretat i trans

parència de la despesa pública. Publicació dels costos sumptuaris amb 
inventaris d'automòbils oficials, representacions i viatges ... 

8.- Per una cobertura total del subsidi d'atur. Una economia 
en expansió, amb feina per a tothom. Programa d'ocupació juvenil i 
solucions a l'atur femení. 

14.- Per una política exterior basada en la Pau, el Desannament i 
la Solidaritat. Que la Generalitat, dins l'àmbit de les seves competèn
cies i d'acord amb l'article 150 de la Constitució pugui representar di
rectament els interessos de Catalunya a la Comunitat Europea. 

9.- Per una justícia ben organitzada, eficient i ràpida. Per una 
actuació coherent en el camp de la drogadicció. No a la llibertat provi-

15.- Per una política coherent de l'Esport. Sí a les seleccions 
nacionals de Catalunya. Sí al Comité Olímpic Català. Sí, en fi, a la 
catalanitat dels Jocs Olímpics. 

l si perden la majoria absoluta? 
És evident que llavors s'hauran de plantejar un 

govern de coalició amb algú, i la veritat és que 
moltes possibilitats per a escollir no la tenen. 

En cas de que passés això,nosaltres pensem 
que la coalició seria amb el P.N.B., o amb C.I.U. 
però amb menys possibilitats per aquest darrers. 
Mireu, amb el P.N.B. governen EUZKADI en 
coalició i la relació es més normal i fluïda que amb 
C.I.U. amb qui normalment estàn a mata i degolla, 
encara que tampoc és una opció a descartardel tot. 

Amb qui mai farien una coalició, o almenys 
seria la darrera possibilitat, es amb IZQUIERDA 
UNIDA, ja que aquestos exigirien contrapartides 
que el P.S.O.E. pels seus compromisos actuals 
amb els poders fàctics, no pot acomplir. Una 
política esquerrana com a conseqüència del pacte 
amb I.U. no duraria massa temps, per això abans 
s'esgotaran totes les possibilitats amb P.N.B. i 
C.I.U., Ja politica delsqualsés tambêsocialdemó
crata moderada. 

A Ulldecona, aquesta pérduade la majoria ab
soluta també podria tenir coseqüències, i no ens 
refcri m a la quantitat de xampanyq ue correria, ens 
referim al que a la llarga podria suposar per al 
nostre Ajuntament. 

Al nostre poble aquestes eleccions tenen tam~ 
bé una segona lectura, que és el comprovar, el fer 
de test, del suport actual i la popularitat del nostre 
Alcalde, no ens hem d'enganyar, habitualment un 
suport molt ample, En aquestos moments i a 
nlcnys de dos anys de Ics municipals, segons quins 
fossin els resultats, segons la xifra de vots en 
relació als d'anteriors eleccions, el nostre Alcalde 
es podria replantejar la seua participació en les 
properes municipals, o bé adoptar una postura 
"lacrimògena" tipusFelipe Gonzàlez, per recupe~ 
rar cl favor de l'electorat dissident. Ull viu doncs, 
que aquestes eleccions'89 tenen una importància 
especial a Ulldecona cara a les Municipals del 91 
i dos anys passen molt apressa. 

VISIÓ-REPÀS D'AQUESTES ELEC' 
CIONS 

Sembla que aquesta darrera setmana la cosa 
s'ha animat bastant amb la cel.lebració de tres 
actes electorals, els del P.P,, C.l.U. i E.R.C. 
Queden per fer, que sapiguem cis del C.D.S. 
i P.S.O.E. sense que tinguem noticia de que 
INICIATIVA, i RUIZ MA TEOS (amb represen
tació a Ulldecona) vulguin fer res aquesta darrera 
setmana. 

Segons referències variades que ens han arri
bat, entre 120 i 130 persones van assistir al miting 
del P.P. fet el dijous dia 19 a Ja nit, i on ademés 
d'intervenir Jeroni van parlar també Joan Manuel 
Fabra i Josep Curta. 

Jeroni diuen que va pegar un bon repàs al 
Alcalde i es va allargar molt en temes municipals, 
inclós n'hi han que diuen que es va "passar" en 
molts dels seus comentaris, emmarcats en el seu 
estil habitual d'oratòria. Fabra i Curta van estar 
correctes, i va agradarinclós més Curt o que Fabra. 

Divendres dia 20 hi hagué el miting de C.J.U. 
que va reunir unes 200 persones també al Orfeó 
com el dia anterior. Parlaren JOAN ROIG Alcal
de d'Amposta que va tenir una bona intervenció, 
també Salvador Sedó, Lluis Alegre, Conseller de 
Comerç que segons ens han dit no va acabar de 
convèncer, i Agustí Angel Verdiell, portanveu 
municipal de C.I.U. que segons ens han comentat 
va tenir una bona intervenció també que va sor
prendre gratament, i consti que ens ha informat 
gent de tots els colors. 

Dissabte, finalment va tenir lloc el miting 
d'E.R.C., amb MARTA CID, Cap de llista i 
JOSEP LLUIS MILl.ÀN, Candidat al Senat, que 
va reunir unes 100 persones i on es va passar 
revista al programa d'E.R.C. i es vaanalitzarel que 
havia fet cl partit al govern, especialment el seu 
representant a les nostres terres, l'Alcalde Jaume 
Antich. 

S'espera que Ja campanya acabarà pujant final
ment de tó aquesta darrera setmana si com sem
blen indicar algunes enquestes, perilla la majoria 
absoluta del P.S.O.E. 

TOTAL CATALUNYA TARRAGONA 
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IC CDS ERC llltroa 

RESULTATS DE LES ELECCIONS A ULLDECONA 
EN DARRERS ANYS 
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L' ACTUJALlwAm 

GUARDERIA 

Aquest estiu el poble es va omplir 
d'experts en anti-terrorisme que ademés 
sabien amb pels i senyals tot allò que 
havia fet Benjamí Nadal. Després va 
resultar que aquest no havia fel res i el 
van haver de soltar, amb lo que tots els 
savis que havien fet cas a les versions 
oficials difoses per cert diari i cert perio
dista? van fer el ridícul més sonat. Bé, ara 
amb el tema de la guarderia, el poble s'ha 
omplert d'experts en legislació sobre 
guarderies, en una repetició del cas 
Nadal en un altre tema, i és que el vici de 
xerrar sense saber de que va és molt fort, 
i els xerraires incorregibles per molt que 
facin el ridícul. 

D'entrada l'Ajuntament que nosal
tres sapiguem, no ha fet cap carta ni cap 
acusació d'il.legalitat a ningü, però de 
tant sentir-ho dir als enterats,hem volgut 
saber la realitat. I aquí al costat teniu la 
Licència Fiscal corresponent que ho 
deixa ben clar, i a demés els Autònoms de 
Juanita Brusca són al corrent de paga
ment, i etc., etc.,res més, servits? 
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POLÍTICA LOCAL 

Recital de Serrat a Ulldecona 

1111 Dins de la gira que Joan Manuel Se
rrat està fent per promocionar el seu 
darrer disc (Material sensible) en què 
està aconseguint un èxit clamorós de 
públic, n'està prevista l'actuació al Tea
tre Municipal d'Ulldecona el dia 27 d'oc
tubre vinent a les 10 i mitja de la nit. 

Aquesta serà la única actuació de 
Joan Manuel Serrat en aquestes terres, 
ja que una de les condicions posades ha 
estat la d'actuar a Teatres. Precisament, 
comentava Joan Manuel, recordava molt 
les seves actuacions en aquest mateix lo
cal ara fa uns anys i en situacions molt di
ferents. 

El preu de les entrades serà de 2.000, 
1.500 i 1.000 respectivament la platea, 
ler. i 2on. pis. 

Ill La classe política local no PSOE, va 
aquestos dies de bòlid intentant desxifrar 
el secret del míting dels socialistes, i de 
com es lliga això amb el recital de Serrat. 
Tothom es fa moltes preguntes, que 
nosaltres traslladarem ara al paper im
prés: fan el míting un altre dia?; si es fa el 
mateix dia, serà un míting-recital?; o bé 
un recital-míting?; o tan sols hi haurà 
recital i sortirà el candidat a saludar a la 
mitja part?; altres diuen que com ho té 
tot guanyat no li cal ni parlar, però no
saltres pensem que si, que hi haurà mí
ting i repàs a tots els repassadors d'a
questos dies de campanya, als de la dreta 
i als de l'esquerra, als del mig potser no. 
Ignorem com serà l'escenografia i laco
reografia, i si funcionaran els llagrimals, 

però míting n'hi haurà. 

Per cer~ també es fan d'altres pregun
tes: els beneficis se suposa que van a 
l'Ajuntament, al partit diuen alguns, els 
més malpensats, però i si es perdessiri di
ners?, o no se'n poden perdre perqué es 
preu d'amic? Enfí, moltes preguntes, les 
respostes, algunes, no totes, el Divendres 
a la nit a l'Orfeó. 

EL VETO DE BARÓN 
A UNA RESOLUCIÓ SOBRE 
TV3 A VALÈNCIA REFORÇA 
EL RERAFONS POLÍTIC 
DEL CAS 

La decisió del president del Parla
ment Europeu, el socialista Enrique 
Barón, de no admetre a tràmit una pro
posta de resolució a favor de la recepció 
de TV3 al País Valencià és un indici més 
del rerafons polític que ha envoltat des 

. del principi aquest afer. 

La supressió de les emissions de TV3 
ha estat originada formalment perquè el 
govern central ha concedit a la nova 
TVV-Canal 9 les mateixes freqüències 
per on anteriorment emetia la televisió 
catalana al sud de les comarques de 
Tarragona. 

Des del principi, entre els promotors 
de TV3 a València hi ha hagut el conven
ciment que la mesura dictada pel govern 
central no era de caràcter tècnic sinó 
polític. La postura d'Enrique Barón, 
destinada a impedir que la polèmica 
sobre aquesta qüestió trascendís a la 
Cambra europea, és una mostra que el 
problema té un origen més profund. La 
proposta de resolució a favor de TV3 
havia estat presentada per tots els euro
diputats catalans, amb l'única i significa
tiva excepció dels representants del PSC. 

Avui, 22-10-89 

TEATRE 

Segueixen les J ornades de Teatre, les 
setenes ja, al Teatre Municipal. Aquest 
diumenge proper a partir de les 6,30 de la 
tarda, es representarà l'obra de Molière 
"DON JUAN", pel Col.lectiu d'Actors 
Manresans. No hi falteu, l'esforç del 
CCR s'ho mereix, i després a pels resul
tats de les eleccions. 
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PER CONSIDERAR COM UN DELS 
TEMES CLAUS LA QÚESTIÓ DELS 

PREUS l LA SEUA SITUACIÓ 
HABITUALMENT, US OFERIM EL 

COMENTARI D'EN JOSEP VAQUÉ 
(AGENT COMERCIAL) 

A LA PUBLICACIÓ "7 DIES" 

"Els intermediaris 
es folren" 

Durant uns dies em vaig desplaçar 
amb la meva dona, al nord de la·Costa 
Brava, fent una bona estada en un càm
ping de la població de Roses. Ja compen
dran, que això no és la notícia, o més 
aviat, la sorpresa, va vindre a Fanar a 
comprar, fruita i verdureS. Mentre el 
mateix dia que m'en vaig anar, els tomà-· 
quets al major anaven sobre les 25 ptes. 
kg. els préssecs sobre les 40, etc., als 
punts de venda -en venien a tot arreu, 
tendes de roba i souvenirs, llibreries, 
forns de pa, etc.- els preus eren prohibi
tius. Una mostra: préssecs, 180/250, nec
tarines, 250 /300; prunes, 280 /300; tomà
quets, 150/180; patates, 50; carabassons, 
131; melons, 150/220; llimes, 110 pts. kg. 
com ja em vaig quedar garratibat i boca
badat,ja no vaig tindre ànims de mirar els 
preus de les verdures. 

Segons els tècnics del món de l'agri
cultura, sembla que ha augmentat als 
nostres camps la població de còrvids, jo 
per la meva banda estic convençut que 
també ha augmentat el número de vol
tors, que poc a poc, aniran depredant la 
nostra agricultura i per extensió, els 
nostres agricultors. Mentre uns han 
d'estar tot un any esperant que madurin, 
uns altres, amb dos mesos, s'emporten la 
suor i una part de la camisa dels pagesos. 
Desgraciada agricultura, i pobres agri
cultors, a pesar de les manifes_tacions 
triomfalistes del Sr. Romero a Madrid, i 
del Sr. Miró i Ardevol, a Catalunya. 

Per la zona de Peñíscola, els preus no 
eren gaire diferents dels del Empordà, 
potser el de les llimes que estan entre les 
40/50 pts. kg. avui el que pot vendre un 
kg. de fruita a voramar està salvat. Els 
puc ben dir que la gent que estiueja a 
voramar, no en menja tota la que voldria, 
de fruita dolça. Amb menys benefici per 
kg. tots hi guanyarien, se'n vendria més i 
els pagesos remunerarien una mica més 
els seus productes. 

-Josep Vaqué -

l:RR11B®~A<0BERTA 

ULLDECONA l 
LA GENERALITAT 

Que som catalans i que el nostre govern és la 
Generalitat és un fet inquestionable que fa angu
nia tenir-ho que repetir i sols el servilisme al cen
tralisme pot negar. I que malgrat les mancances de 
poder i de diners del nostre govern, Ca tal u- nya va 
endavant amb una progressió superior a Ja de la 
resta de l'Estat també està fora de dubtes. Per 
comprovar-ho en tenim ben bé prou donant una 
volta per la nostra comarca. La Sènia, Alcanar, 
Amposta, Sant Carles, el Delta, en són exemples 
clars. 

I Ulldecona? Ens sembla que és un cas com un 
cabàs, doncs ens quedem al marge i seguim cami
nant endarrera com els crancs. Preguntan.nos el 
perquè, surt aquesta resposta: estem pagant la 
penyora de tenir un Alcalde que alhora és Diputat 
a Madrid. Així de sencill. 

En Jaun1e Antich medeix molt bé lo que li 
convé personalment com a Diputat i té clar que per 
co1nptar amb la benedicció del govern del PSOE 

· té de fer n1ans i mànegues en contra de tot el que 
tingui "tur' de català i especialment d'aquells 
simbols Institucionals que ens distingueixen i la 
cosa arriba al paroxisme, sí, com es el cas, es un 
partit nacionaliste qui les governa. S'oblida que és 
Alcalde i que la seva obligació és ser un bon gerent 
administratiu deixant de banda la política, com va 
dir acertadament Nards Serra quan era Alcalde 
de Barcelona. 

La seva particular lluita no_coneix treva i així 
escolten1 en cadascun dels seus parlaments criti
ques de tota mena contra la Generalitat, posant 
l'emfasien Ja manca d'ajuts com si pelf et de no ser 
pas un Ajuntament de Convergència ens deixesin 
de costat; posa llenya al seu foc per nimietats (com 
ara l'aferdel Centre1oels bous) i segueix minimit
zan la nostra catalanitat:Perqué 1'11 de setembre 
no és la Diada de Catalunya al Programa de 
Festes?, perqué les Escoles segueixen amb el nom 
de Ramon y Cajal i no s'han canviat, per exemple, 
per Pompeu Fabra?, perquéno tenim carrers amb 
noms tan nostres com Macià, Companys, Pau 
Casal, Gaudí i Generalitat? En definitiva, fa de la 
seva vida política com a Diputat la raó de la seva 
tasca jugant amb els interesos del poble. 

Que podria justificar-lo? En primer lloc que la 
Generalitat marginés elsAjuntaments no conver
gents, però si fem aquest tomb per la comarca 
veurem que l'ajuda no ha mirat els colors dels res
pecti us Alcaldes. Tant mateixaqui no n'hem rebut 
d'ajudes? Entitats Culturals, Obres, Bombers, 
inclós la Casa de Ja Cultura (no era Convergència 
la que tenia el govern de la Diputació?)Ara bé, una 
cosa és projectar millores previament acordades 
amb els que tenen d'ajudar-nos i l'altra molt 
diferent és fer el nostre caprici axigintdesprésque 
ens obrin la mà, però si hem estat escopint, amb 
perdó, aquesta mà, podem confiar que s'ens obri? 

L'altra justificació estaria en el fet que ens 
portés de Madrid totalló que ens manlleva d'aqui, 
però els fets parlen per si sols. Res de res. I si us 
plau que no ens diguin que la Generalitat té "totes 
les competències" i els cèntims, doncs sabem prou 
bé de que va l'enganyifa. No cap el Pavelló, el camp 
de futbol i cent coses més dintredels25.000milions 
que s'ha quedat cl Ministerio de Cultura sols per 
Madrid, quan a Catalunya ens ha fet l'almoïna de 
donar-nos-en 300? 

Es imperdonable que un Alcalde arroscgue tot 
un poble en un aferpersonal i de un sol beneficiari, 
però, malgrat tot i amb raòque li sobra, pot fe runa 

de les seves celebrades dites, quelcom com això: 
" ... si la gent m'atorgael seu vot es que li va bé, així, 
per tant, per ells el pollastre" Amen. 

F.C.C. 

XAFARIDERllZS 
Atenció: no ens podem aguantar més, i tot i que 

vam prometre no dir-ho, la temptació es més forta 
i ja no podem més. Volem desvetllar el secret ge
losament guardat per a ser difós la nit del miting 
del PSOE: per a que ningú digue que Madrid no 
ens ha donat res, el Ministerio de Cultura finança
rà íntegrament una plaça de bous desmontable 
(tipus carafal) Unicament per a Ulldecona. Jaume· 
Antich desvetllarà aquest secret, que pagarà 
Madrid en reconeiximerit a la contribució d'Ullde
cona al "aceivo nacional" (diccionari per al acer
vo) i en contraposició a una Generalitat que vol 
acabar amb els bous. Ja està, ja ens hem tret el pes 
de damunt. Madrid ja pagaa 

Si vareu veure un debat on participaven els caps 
de llista "provincials", no tots però, teniu la sort 
d'haver estat testimonis d'una bona patinada del 
nostre alcalde sense més trascendència però. que 
produir-se devant les càmeres de TV. Resulta que 
va i en un moment del debat li retreu a Nadal de 
CiU que molt parlar d'austeritat i economia, però 
que ell al Ajuntament de Tarragona tenia un bon 
cotxe oficial, i va Nadal i li diu "Si senyor, té tota 
Ja raó, el que passa és que no el vaig estrenar jo, 
perquéel va comprar el seu company de partit i ex
Alcalde Sr. Recasens". Horrcur!!! Terra tra
ga'm!!! devia pensar cl nostre Alcalde ... cnfi, si 
sabia lo del cotxe, costava poc informar-se de qui 
l'havia comprat, o no? Branca dels assesors d'i
matge per la cantada• 

Fa dos anys el Futur ens mirava des-de cada 
cantonada, des-de tots els xamfrans del poble. Ara, 
dos anys després, ens mira el Progrés des-de cada 
cantonada. El que passa és que com ja hem vist en 
dos anys quin era el Futur, tenim dubtes seriosos 
sobre aquest Progrés que ens prometen, que 
ademésja hem tingut ocasiód'experimentaren els 
darrers anys. Sobretot els pagesos, i els treballa
dors normals i corrents, i els autònoms i petits em
presaris, cosits a impostos de Progrés. De tant que 
progressavem, els de CCOO i UGT van haver 
d'aturar al Govern amb una vaga general, no fos 
cas que el treballador estés massa bé, i que cis 
pensionistes amb tanta paga agafessin mals vicis ... 
FUTUR, PROGRÉS, paraules, paraules, els fets 
ja els hem vist, multinacionals, capital, banca, els 
Unies que han progressat realment i segueixen 
tenint el futur clar, i naturalment tots aquells que 

xuclen de la mamella del partit que mana• 

T AJUNTAMENT 72.00.13 
RÀDIOS 72.05.25 

E 72.05.26 
BIBLIOTECA 72.03.05 

L FARMÀCIA VILADOT 72.00.31 

' 
FARMÀCIA PUIG 72.01.61 

E GUÀRDIA CIVIL 72.00.36 
72.06.32 

F BOMBERS 72.01.80 
COLLEFI E.G.S. 72.00.66 

o INSTITUT 72.01.73 
CORREUS-TELÈGRAFS 72.00.42 

N CENTRE DE SALUT 72.09.60 
JUTJAT DE PAU 72.01.05 

s POLICIA MUNICIPAL 72.10.02 

l 



ESPORTS 

Valls 6 5 o 1 15 4 10 +4 
Reddis 6 4 1 1 17 6 9 +5 
La Cava 6411719+3 
Calafell 7 3 3 116 11 9 +3 
Amposta 6 3 2 1 16 10 8 
Vendrell 7 3 2 2 12 14 8 
Rapitenca 5 3 1 116 6 7 + 1 
Ampolla 7 3 1 31010 7 +1 
lnd. Reus 7 3 1 3 8 9 7 -1 
Canonja 72327117-1 
Alcanar 6 3 o 3 6 9 6 
S. Pere S. P. 7 2 2 3 1114 6 -2 
Ulldecona 7 2 2 3 10 15 6 
Cambrils 7 1 3 3 3 5 5 -1 
L'Ametlla M. 7 2 o 5 1115 4 -2 
P. Mafumet 6 1 2 3 5 11 4 
Llorenç 71157123-5 
Mora d'Ebre 71157173-5 

Día 15·10·89 

ULLDECONA 2 • LLORENÇ 1 
Difícil i apretada victòria que es va complicar 

al segon temps amb l'expulsió de Ruiz i Vicent, que 
aprofitaria el Llorenç per marcar el seu gol i rer 
patira la parròquia local. Bon debut de Roca, i gols 
de Ramon Callarisa i Josep Millàn, cis dos joves 
valors locals, cada cop més en alça. 

Jugaren: Roca; Tomàs, Ruiz, Suso, León; Ar
nau, Vicent, Millàn; Amadeu, Morelló i Callarisa. 
Dia 22· 10·89 

LA CANONJA 3 - ULLDECONA 3 
Excel.lcnt empat del Ulldecona al difícil camp 

de La Canonja, aconsseguit en una magnífica 
reacció final digna de destacar. Reaparició aíortu
nada de San1per, cxcel.lent també la tasca de 
Vicent ahnig de la defensa i un nou gol de Ramon 
Callarisa. 

Morelló faria el 0-1 als 52 m., vindrien després 
3 gols locals, el darrer al minut 77 que practicament 
sentenciava el partit, però en una gran reacció 
Suso marcaria el 3-2 al minut 88, pera ser Ran1on 
l'autor del 3-3 al n1inut 89. 

Voldríen1 remarcartan1bé la presència de Suso 
que s'està afiançant, i més si tenin1 en con1pte els 
anys que portava sense jugar, ahir fins i tot va 
marcar un gol. Enhorabona a Suso. 

Jugaren: Roca; Ton1às, Samper, Vicent, León; 
Arnau,Suso, Millàn; Amadeu, Morelló i Callarisa. 

A poc a poc,però la cosa va funcionant tot i les 
baixes i expulsions. Un vot de confiança a tot 
l'equip que està den1ostrant que se la nlereix. 
Endavant! 

MOTOCICLISME 
Diumenge dia 15 van tenir lloç les "XII Tres 

Hores de Resistència" en ciclomotors, pel circuit 
habitual. 

L'emoció va presidir la prova que era puntua
ble per al Campionat de Catalunya, i tres equis 
acabaren la prova amb les ntateixes volies, 212. 
Així va anar la classificació final en cis pri1ners 
llocs. 

lcr. Enric Gisbert (An1pos1a) Manel Ton1às 
(Tortosa) : 212 voltes, corrien amb Autisa 

2on. Pere Mill i Joaquin1 Lara (Penedès): 212 
voltes. Amb Derbi 

3er. Miquel Martí i Pere Panera 212 voltes. 
Amb Autisa-Martí 

4rt. Xavier Martínez i Josep Benaque 211 
voltes. 

Dos accidentats, XavierOlesti an1b fractura de 
clavícula i José Zumaquero amb lesions lleus. 

Els primers ulldeconencs foren Josep Pasala
mar i Agustí Urralru que corrien amb Derbi i 
acabaren en la posició nº 11 amb 195 voltes. 

Perfecta l'organització del Molo-Club Ullde
cona. 

m 

ECONOMIA 

RENDA PER CAPITA A LES 
NOSTRES POBLACIONS l 
COMARQUES 

Recentment el DIARI DE TARRA
GONA publicava un interessant treball 
sobre la RENDA FAMILIAR DISPO
NIBLE "per càpita" a Catalunya, un 
treball elaborat per la Diputació de 
Barcelona, que un amable subscriptor 
del FULL ens va fer arribar per si el 
consideràvem d'interés. 
~ Avui us volem oferir gràfiques i dades 
que afecten la nostra comarca, i també 
totes les comarques de la anomenada 
"provincia" de Tarragona. Cal dir que 
l'estudi es referit al 1983, que hem inten
tat trobar-ne un de més actual per poder 
fer comparacions, però que de moment 
no ha estat possible. Prenem el com pro
mís de fer-vos arribar dades més actuals 
un cop les hàgim aconsseguit. 

ASPECTES DESTACABLES 

Tarragona estava situada en 7è lloc 
del "ranking" espanyol al darrera de Ba
lears, Girona, Madrid, Barcelona, Lleida 
i València, i pel contrari ocupava el da
rrer lloc a Catalunya. 

La comarca del Baix Penedès amb 

DISTRIBUCIÓ COMARCAL DE LA 
RENDA FAMILIAR DISPONIBLE· 1983 

Renda total Renda 
Comarques milions m!!es 

ptes. ptes. 
·- -· 

AU Camp 17.232,0 511,5 

Baix Camp 64.528,0 528,9 

Baix Ebre 34.113,4 502,1 -------
Baix Penedès 17.872,7 574,1 

Conca de Barberà 8.767,7 475,1 

Montsià 2::1.582,8 466,5 

Prioral 4.760,2 452,7 

Ribera d'Ebre 11.913,5 482,0 

Tarragonès 88.0S4,4 568,0 

Terra Alta 5.927,0 431,8 

CATALUNYA 3.451.514,0 570,0 

574.100 PTS anyals era l'unica que supe
rava la mitjana catalana xifrada en 
570.000. En la gràfica següent podeu 
veure la Distribució Comarcal de la 
Renda per càpita: 

GRÀFICA PER COMARQUES 
En lo que fa referència als municipis, 

dels 11 amb renda més baixa, 6 són: Al
canar, Gandesa, Roquetes, Deltebre, La 
Ràpita i Ulldecona. 

La següent gràfica amb totes les po· 
blacions i les xifres de cadascuna, us per
metrà estudiar en detall tot el tema. És 
evident que seria molt interessant poder 
disposar d'informació contrastable, però 
de moment això és el que hi ha, prou 
significatiu d'altra banda. 

Per acabar de tenir clara la situació 
feus una pregunta: han augmentat.les 
nostres rendes del 83 ençà? Fel! l'analisi 
dels sectors més importants. Penseu. 

l COMARCA 

Renda 
Renda 

POBLACIÓ total 
milions 

mils 

l Alt Camp 

nts. pis, 

vaus 10.310,7 529,4 

Baix Camp Cambrils 7,375,0 584,4 --

"""' 43,078,6 530,6 

Baix Ebre Deltebre 4.618,4 457,0 

Roquetes 2,599,5 442,6 

Tortosa 18.259,8 561,6 

Baix Penedès Calafell 4.129,6 740,7 

El Vendrell 6.948,7 550,7 

C. de Barberà Montblanc 2.801,0 499,8 

Montsià Alcanar 
l 

3.600,9 445,0 
~-

i· 
Amposta 7.383,0 489,7 

f-- S. Carles Ràpita 4.849,1 473,4 

l Ulldecona 2.583,1 476,9 ---Priorat False! 1.253,4 467,4 
e· 
Ribera d'Ebre Flix 
l---· 

2.695,0 538,6 

Móra d'Ebre 2.349,3 540,6 
l------~· 

Tarragonès Constantl 2.509,8 403,8 

Tarragona 62.417,8 556,1 

Torredembarra 3,171,6 572,1 

Vila·seca l Salou 12.764,5 719,2 

TeiraAlta Gandesa 1.262, 1 447,9 
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